



Nicolaos Tsirigotis

Chief Sales Officer

ivii GmbH



automotive*i*T[®] Kongress 2017

23. MÄRZ 2017 · HANNOVER · CeBIT

Vita

Nicolaos Tsirigotis ist Mitglied des Managementteams des Start-ups ivii, welches sich auf die intelligente Bildverarbeitung zur Qualitätssicherung ohne Performanceverlust spezialisiert.

Mit seiner 20-jährigen internationalen Erfahrung im Bereich IT zählt Nicolaos Tsirigotis zu den Experten auf dem Gebiet Digital Augmented Services.

Er hat seine Expertise bei internationalen IT- und Telekommunikations-Projekten bei Unternehmen wie z.B. Microsoft unter Beweis gestellt.

2015 hat er bei Knapp AG begonnen und sich mit der Ausgründung der dortigen Bildverarbeitungs- und Kommunikationsspezialisten zur ivii (100% powered by KNAPP AG) auf die intelligente Bildverarbeitung in Kombination mit Qualitätssicherung spezialisiert.

Mit jungem Esprit und technischem Know-how kreiert er mit ivii völlig neue, innovative Lösungen für den Automotive, Logistik und Marine-Bereich.



Nicolaos Tsirigotis

Chief Sales Officer

ivii GmbH



automotive **iT**[®] Congress 2017

MARCH 23, 2017 · HANOVER · CeBIT

Vita

Nicolaos Tsirigotis is a member of the management team of the start-up ivii, which specializes in intelligent image processing for quality assurance without loss of performance.

With 20 years of international experience in IT, Nicolaos Tsirigotis is one of the experts in the field of digital augmented services.

He has gained his expertise in international IT and telecommunication projects at companies such as Microsoft proved.

In 2015, he started with Knapp AG and specialized in intelligent image processing combined with quality assurance with the spin-off of the image processing and communication specialists there at ivii (100% powered by KNAPP AG).

With his latest wit and technical know-how, he creates new, innovative solutions for the automotive, logistics and naval sectors with ivii.